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Protokół nr IX.15 
sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego 

z dnia 29 czerwca 2015 r. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Szałata otworzył obrady IX sesji o godzinie 
1400 w Starostwie Powiatowym w Międzyrzeczu. Obecnych było 15 radnych (lista 
obecności w załączeniu). Stwierdził zatem, że Rada jest władna do podejmowania 
uchwał. Następnie przywitał zaproszonych gości (lista obecności w załączeniu), 
Starostę, wszystkich urzędników Starostwa oraz służb współpracujących.  

Przewodniczący Rady zaznaczył, że nietypowo rozpocznie się dzisiejsza sesja Rady 
Powiatu. Przywitał Chór Międzyparafialny przy Parafii św. Wojciecha  
w Międzyrzeczu pod dyrekcją pani Elżbiety Skibickiej, który wykonał 3 krótkie 
utwory. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że otrzymali wszyscy porządek 
obrad i zapytał, czy są jakieś pytania, wnioski, uwagi do tego porządku. Pytań  
i uwag nie było, zatem Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad:  

1. Sprawy organizacyjne sesji: 
a) stwierdzenie quorum, 
b) porządek obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 
3. Wręczenie stypendiów uczniom szkół powiatu międzyrzeckiego. 
4. Wręczenie nagród Starosty. 
5. Analiza stanu dróg i urządzeń drogowych powiatu oraz organizacji 

komunikacji publicznej. 
6. Ocena stanu realizacji zadań inwestycyjnych i programów wykorzystujących 

środki unijne. 
7. Sprawozdanie z realizacji zadań powiatu w zakresie kultury oraz kultury 

fizycznej i sportu. 
8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli, dla których plan zajęć jest różny w poszczególnych 
okresach roku szkolnego, tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć nauczycieli szkół zaocznych oraz nauczycieli nie wymienionych w art. 
42 ust. 3 Karty Nauczyciela (druk nr 35), 
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b) w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom pełniącym stanowiska 
kierownicze w szkole (druk nr 36), 
c) w sprawie dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagrodzenia 
za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli 
(druk nr 37), 
d) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych 
oraz szkół specjalnych w powiecie międzyrzeckim (druk nr 38), 
e) w sprawie regulaminu pracy Kapituły Honorowej (druk nr 39), 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego (druk nr 40), 
g) w sprawie dopuszczenia zapłaty środków publicznych stanowiących 
dochody budżetu Powiatu Międzyrzeckiego instrumentem płatniczym (druk 
nr 41), 
h) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2015 rok (druk nr 43), 
i) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiaty Międzyrzeckiego na 
lata 2015-2026 (druk nr 44), 
j) zmieniająca uchwałę w sprawie emisji, zbywania, nabywania i wykupu 
obligacji (druk nr 42). 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
10. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym. 
11. Przyjęcie protokołu sesji Rady powiatu z dnia 27 maja 2015 roku. 
12. Sprawy organizacyjne Rady Powiatu. 

 

Ad 2. 

Radny Zbigniew Smejlis złożył 3 interpelacje. Pierwsza dotyczyła znalezienia 
środków na zakup nagłośnienia do szkół. Radny powiedział, że był ostatnio na 
zakończeniu roku w szkołach i stwierdził, że to nagłośnienie jest fatalne. Druga 
interpelacja dotyczyła oznakowania na remontowanych ulicach Waszkiewicza-
Świerczewskiego. Radny Smejlis zaznaczył, że brakuje znaków i użytkownicy nie 
wiedzą, która droga jest z pierwszeństwem. Trzecia interpelacja również dotyczyła 
remontu drogi, tym razem chodziło o przebudowę drogi na Święty Wojciech. 
Wyznaczono objazd polną drogą, przez Wojciechówek, ale ta droga jest w złym 
stanie, należałoby ją choćby wyrównać.  
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Więcej interpelacji ani zapytań nie było. 

Ad 3. 

Głos zabrał Starosta Grzegorz Gabryelski i powiedział, że jest mu bardzo miło, iż na 
tej sali jest tak dużo młodzieży z naszych szkół ponadgimnazjalnych, którą można 
wyróżnić stypendium. Kryteria otrzymania stypendium są różne, tym bardziej 
cieszy, że tyle osób tę nagrodę otrzyma. Jest to bardzo budujące. Starosta 
pogratulował wszystkim tych wyników. 

Następnie głos zabrała pani Halina Pilipczuk, Naczelnik Wydziału Edukacji, 
Spraw Społecznych i Promocji. Powiedziała, że te stypendia są wręczane od 2010 
roku, ich liczba oscyluje zawsze w granicach 30. W tym roku obecnych jest na sali 25 
stypendystów. Są to uczniowie I Liceum Ogólnokształcącego w Międzyrzeczu,  
1 uczeń Zespołu Szkół Budowlanych oraz 5 uczniów Zespołu Szkół Ekonomicznych. 
Wszyscy uczniowie otrzymują stypendium w wysokości 700 zł.  

Pani Pilipczuk wraz z panem Starostą oraz panią Zofią Plewą, Etatowym 
Członkiem Zarządu wręczyli uhonorowanym uczniom owe nagrody pieniężne. 
Uczniowie zostali wyczytani alfabetycznie. 

Stypendia otrzymali uczniowie z następujących szkół:  

I Liceum Ogólnokształcące im. Heliodora Święcickiego: Jagoda Bartkowiak, Szymon 
Dudek, Marzena Grządka, Magda Kaczmarek, Katarzyna Konopa, Malwina 
Kostrzewa, Kamila Maciejewska, Adrianna Matyjaszczyk, Monika Muchajer, Natalia 
Muchajer, Agata Pietrzykowska, Patrycja Rosolak, Dominika Sadłowska, Kamila 
Skoczylas, Elżbieta Sobczyk, Natalia Twardosz, Adam Wojciechowski. 

Zespół Szkół Budowlanych: Patryk Gałka. 

Zespół Szkół Ekonomicznych: Magdalena Dudar, Paweł Juszczyk, Dana Kietz, 
Dominika Orlik, Daria Sycz, Damian Szczyszyk, Damian Walczyk.   

Przewodniczący Rady serdecznie pogratulował wszystkim stypendystom.  

Ad 4. 

Starosta wręczył nagrody osobom, które promują nasz powiat. Dzięki tym właśnie 
ludziom ten powiat jest rozpoznawalny. Nagrody są wręczane co roku.  
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Pani Halina Pilipczuk dodała, że nagrody te są przyznawane od 2012 roku, są one 
za działania popularyzujące powiat międzyrzecki w kraju i za granicą. Następnie 
pani Pilipczuk wraz z panem Starostą i panią Zofią Plewą wręczyli nagrody.  

Nagrody otrzymali:  

Katarzyna Leśkiewicz,  za wybitne osiągnięcia sportowe i reprezentowanie powiatu 
międzyrzeckiego w zawodach sportowych o zasięgu powiatowym wojewódzkim, 
krajowym i międzynarodowym.  

Maria Karolina Szulga, za wybitne uzdolnienia  wokalne oraz udział w festiwalach, 
koncertach w kraju i za granicą. Od wielu lat bierze czynny udział 
w koncertach, festiwalach i konkursach piosenki. Karolina jest członkiem  
Towarzystwa Przyjaciół Głuchoniewidomych.  

Maria Sobczak-Siuta,  za inicjowanie licznych akcji charytatywnych i kulturalnych. 
Społecznik, główny inicjator ruchu harcerzy w Międzyrzeczu oraz komendantka 
ZHP im. Zawiślaków  w Międzyrzeczu. Organizatorka m.in.  Festiwalu Piosenki 
Harcerskiej „SIORBA” o zasięgu wojewódzkim, Rajdu „Szlakiem Stalowych Kopuł”  
o zasięgu ogólnopolskim.   

Elżbieta Skibicka,  za inicjowanie licznych edycji stypendialnych dla wyróżniających 
się uczniów. Pani Elżbieta  jest nauczycielem  muzyki,  członkiem  zarządu Koła 
„Wspieramy Młode Talenty” oraz prowadzi chór, który występuje ze swoimi 
koncertami nie tylko na terenie Powiatu Międzyrzeckiego, ale też poza jego 
granicami.  

Gabriela Góra, za bezinteresowną działalność i pracę na rzecz lokalnego środowiska  
i promocję powiatu w kraju i za granicą. Jest wiceprezesem Stowarzyszenia Wsi 
Bukowiec „Działajmy Razem”, laureatka plebiscytu Lubuszanin Roku 2014. 
Prowadzi grupę młodzieżową  Bombastic.   

Po uhonorowaniu wyróżnionych osób, pani Karolina Szulga wykonała a capella 
jeden utwór.  

Ad 5. 

Głos zabrał pan Szymon Prochera, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  
w Międzyrzeczu i przedstawił, w formie prezentacji multimedialnej, analizę stanu 
dróg i urządzeń drogowych powiatu oraz organizacji komunikacji publicznej.  
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Wiceprzewodniczący Rady Mieczysław Kuryś powiedział, że najgorsze drogi są  
w gminie Trzciel. Zaznaczył też, że od kilku lat nic się z tym nie robi, tych środków 
dla Zarządu Dróg Powiatowych jest za mało. W niektórych wioskach nawet nie ma 
w ogóle chodników.  

Przewodniczący Rady ogłosił krótką przerwę o godzinie 1515. 

Obrady wznowiono o godzinie 1525. 

W trakcie przerwy obrady Rady Powiatu opuścił radny Robert Krzych.  
Obecnych było 14 radnych. 

Ad 6. 

Starosta powiedział, że przejęliśmy drogi w stanie daleko odbiegającym od tego, co 
byśmy chcieli. Systematycznie próbujemy je naprawiać. W tym roku realizujemy  
4 duże inwestycje, które kosztują około 13 mln zł. Te inwestycje to: przebudowa 
drogi Międzyrzecz-Święty Wojciech (5 282 000 zł), most w Skokach (1 220 000 zł), 
przebudowa drogi w Murzynowie, II etap (1 087 000 zł), mosty w Bledzewie 
(5 600 000 zł). Starosta zaznaczył też, że w bieżącym rozdaniu unijnym, czyli na lata 
2013-2020, nie przewidziano pieniędzy na drogi. Korzystamy z Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Niestety przepraw mostowych mamy  
w powiecie kilkanaście i trzeba je remontować.  

Starosta powiedział, że jest również realizowany program przez Powiatowe 
Centrum Pomocy Rodzinie „Aktywny samorząd”. Wiele projektów jest 
realizowanych z wykorzystaniem środków unijnych przez Powiatowy Urząd Pracy. 

Na temat programu realizowanego przez Wydział Edukacji, Spraw Społecznych  
i Promocji „Wspieranie rozwoju szkół i przedszkoli w powiecie międzyrzeckim” 
wypowiedziała się pani Halina Pilipczuk, Naczelnik tego wydziału. Powiedziała, że 
zaczęli go realizować 1 sierpnia 2013 roku, a kończy się jego realizacja 31 lipca 2015 
roku. Na ten cel otrzymali 445 600 zł. Do wykorzystania zostało jeszcze 50 000 zł. 
Projekt jest realizowany w 17 placówkach na terenie powiatu. Są to przedszkola, 
szkoły podstawowe, szkoły ponadgimnazjalne. Pani Naczelnik powiedziała, że jeśli 
radni wyrażą taką wolę, to ona szczegółowe informacje na temat tego, jakie tematy  
w ramach tego projektu w poszczególnych szkołach były realizowane, przygotuje.  

Następnie głos zabrał Wicestarosta Rafał Mikuła. Wyjaśnił, że Kontrakt Lubuski ma 
ułatwić nam zdobywanie funduszy europejskich dla Lubuskiego Programu 
Operacyjnego 2014-2020. W ramach partnerstwa z gminami zostało założonych  
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5 kluczowych przedsięwzięć. 2 spośród nich dotyczą powiatu międzyrzeckiego i są 
związane z redukcją niskiej emisji w powiecie międzyrzeckim poprzez 
termomodernizacje obiektów publicznych oraz dostosowanie placówek opieki 
medycznej w powiecie międzyrzeckim do trendów demograficznych  
i epidemiologicznych poprzez rozbudowę i doposażenie oddziałów dla dzieci i osób 
starszych. W ramach termomodernizacji wpisano 5 domów pomocy społecznej oraz 
warsztaty szkolne w Zespole Szkół Budowlanych. W tym roku postaramy się złożyć 
wniosek na termomodernizację właśnie tych warsztatów. 

Radny Zbigniew Świątek zauważył, że na 13 mln zł wydanych w tym roku na 
inwestycje to tylko 10% to są dotacje z zewnątrz. 80% to są nasze budżetowe 
pieniądze. Radny powiedział, że jego zdaniem Zarząd Powiatu powinien bardziej 
wzmóc swoje działania na pozyskiwanie i szukanie środków zewnętrznych.  

Starosta wyjaśnił, że z NFPDL 50% musi dać powiat i 50% wojewoda. Funduszy 
unijnych nie ma. W przypadku budowy mostu w Bledzewie uzyskaliśmy jeszcze 
dotację przedmiotową, która przeszła w środki własne i tak jest też wykazywana. 
Starosta zapewnił, że pozyskuje wszystkie możliwe pieniądze.  

Przewodniczący Rady dodał, że faktycznie tych pieniędzy odesłanych do 
samorządów jest niewiele. Poparł też apel radnego Świątka, aby zacząć, na tyle, ile to 
możliwe, starać się o wszelkie pieniądze. 

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Ad 7. 

Przewodniczący Rady powiedział, że wszyscy otrzymali sprawozdanie z realizacji 
zadań powiatu w zakresie kultury oraz kultury fizycznej i sportu wraz  
z kalendarzem imprez, które się odbyły. Zauważył, że dużo dzieje się w naszym 
powiecie i ta oferta jest bardzo szeroka i różnorodna, adresowana zarówno do 
mieszkańców naszego powiatu jak i osób ten powiat odwiedzających.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy do tej informacji, do tego sprawozdania są jakieś 
pytania i uwagi?  

Nie było żadnych pytań ani uwag. 
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Ad 8.     

Przewodniczący Rady przeszedł do podjęcia uchwał: 

a) w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli, dla których plan zajęć jest różny  
w poszczególnych okresach roku szkolnego, tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół zaocznych oraz nauczycieli nie 
wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela (druk nr 35) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (14 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”) uchwałę w sprawie zasad rozliczania 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których plan 
zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół zaocznych oraz nauczycieli 
nie wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela (druk nr 35). Uchwała została 
zarejestrowana pod nr IX.50.15. 

b) w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom pełniącym stanowiska 
kierownicze w szkole (druk nr 36) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciwnych”, 1 głos „wstrzymujący”) uchwałę w sprawie zasad udzielania  
i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycielom pełniącym stanowiska kierownicze w szkole (druk nr 36). Uchwała 
została zarejestrowana pod nr IX.51.15. 

c) w sprawie dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw dla nauczycieli (druk nr 37) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (14 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”) uchwałę w sprawie dodatków do 
wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  
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i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli (druk nr 37). Uchwała została 
zarejestrowana pod nr IX.52.15. 

d) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych 
oraz szkół specjalnych w powiecie międzyrzeckim (druk nr 38) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (14 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”) uchwałę w sprawie ustalenia planu 
sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w powiecie 
międzyrzeckim (druk nr 38). Uchwała została zarejestrowana pod nr IX.53.15. 

e) w sprawie regulaminu pracy Kapituły Honorowej (druk nr 39) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (14 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”) uchwałę w sprawie regulaminu pracy 
Kapituły Honorowej (druk nr 39). Uchwała została zarejestrowana pod nr IX.54.15. 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego (druk nr 40) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (14 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”) uchwałę w sprawie wysokości stawek 
opłat za zajęcie pasa drogowego (druk nr 40). Uchwała została zarejestrowana pod  
nr IX.55.15. 

g) w sprawie dopuszczenia zapłaty środków publicznych stanowiących 
dochody budżetu Powiatu Międzyrzeckiego instrumentem płatniczym 
(druk nr 41) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (14 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”) uchwałę w sprawie dopuszczenia 
zapłaty środków publicznych stanowiących dochody budżetu Powiatu 
Międzyrzeckiego instrumentem płatniczym (druk nr 41). Uchwała została 
zarejestrowana pod nr IX.56.15. 
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h) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2015 rok (druk nr 43) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciwnych”, 1 głos „wstrzymujący”) uchwałę w sprawie zmiany w uchwale 
budżetowej na 2015 rok (druk nr 43). Uchwała została zarejestrowana pod  
nr IX.57.15. 

i) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiaty Międzyrzeckiego 
na lata 2015-2026 (druk nr 44) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciwnych”, 1 głos „wstrzymujący”) uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiaty Międzyrzeckiego na lata 2015-2026 (druk nr 44). Uchwała 
została zarejestrowana pod nr IX.58.15. 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie emisji, zbywania, nabywania i wykupu 
obligacji (druk nr 42) 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciwnych”, 1 głos „wstrzymujący”) uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie 
emisji, zbywania, nabywania i wykupu obligacji (druk nr 42). Uchwała została 
zarejestrowana pod nr IX.59.15. 

Ad 9. 

Starosta odpowiedział na interpelacje radnego Zbigniewa Smejlisa. Jeśli chodzi  
o środki na nagłośnienie dla szkół, to żadna ze szkół nie zgłaszała takiego problemu. 
Co do oznakowania drogi na ulicy Waszkiewicza, to jest to droga gminna, więc 
zwrócimy się do zarządcy drogi, aby przyjrzeć się temu oznakowaniu. Droga przez 
Wojciechówek również jest drogą gminna, więc też zwróci się pan Starosta do 
organu zarządzającego. 

Ad 10.  

Starosta przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu w okresie 
międzysesyjnym. W tym czasie odbyły się 4 posiedzenia. 
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27 maja Zarząd: zajmował się sprawami dotyczącymi bieżącej działalności szpitala; 
wysłuchał sprawozdania z działalności muzeum; zajmował się sprawami z zakresu 
zagospodarowania przestrzennego oraz sprawami budżetowymi. 

10 czerwca Zarząd: przyjął projekty uchwał, które znalazły się na dzisiejszej sesji; 
zajmował się sprawami budżetowymi; przyjął uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
regulaminu organizacyjnego ośrodka wsparcia w Skwierzynie; zajmował się 
sprawami ZDP. 

18 czerwca Zarząd: zajmował się sprawami budżetowymi; przyjął projekty uchwał, 
które znalazły się na dzisiejszej sesji. 

29 czerwca Zarząd: podjął uchwałę w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla 
nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego; 
zajmował się sprawami dotyczącymi szpitala oraz sprawami budżetowymi. 

Skarbnik Remigiusz Biłous omówił sprawy budżetowe, które w czasie 
międzysesyjnym na posiedzeniach Zarządu były analizowane. 

Nie było żadnych pytań ani uwag do sprawozdania Starosty.  

Ad 11.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Radni mieli możliwość zapoznania się  
z protokołem poprzedniej sesji, z dnia 27 maja 2015 r. Zapytał czy są jakieś uwagi do 
tego protokołu. Uwag żadnych nie było, więc Przewodniczący Rady stwierdził, że 
Protokół nr VIII.15 posiedzenia Rady Powiatu Międzyrzeckiego z dnia  
27 maja 2015 roku został przyjęty przez Radę bez uwag. 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady powiedział, że planuje w lipcu spotkanie wszystkich radnych 
w celu objazdu i oceny stanu dróg powiatowych. Nie ma jeszcze sprecyzowanej daty 
tego spotkania, odbędzie się ono najprawdopodobniej między 20 a 30 lipca, 
najprawdopodobniej poniedziałek 27 lipca, ale o konkretach Przewodniczący Rady 
poinformuje w innym terminie.  

Przewodniczący Rady powiedział, że pod koniec sierpnia odbędzie się już sesja 
Rady Powiatu normalnie.  
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Na koniec Przewodniczący Rady życzył wszystkim miłego urlopu i wakacji oraz 
zachęcił do uczestniczenia w różnych imprezach kulturalnych, które zapewne będą 
się odbywać w tym okresie.  

 

Przewodniczący Rady zamknął obrady IX sesji o godzinie 1610.      

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Powiatu   

Iwona Podyma       Jarosław Szałata 

 

 

 

 

 

 

 

 


